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Abstract (en)
The device has an exhaust gas removing channel (106) flowing into an exhaust pipe (105) of an internal combustion engine. An annular passage
(120) is arranged directly after a valve disk (101) in a flow direction of exhaust gas, such that an exhaust gas partial flow arrives into the passage
using dynamic pressure of the exhaust gas. A valve (130) is provided in the channel, and the passage is arranged in a partial cross sectional
region of the exhaust pipe. An inner contour of the channel forms a diffuser in the passage. An independent claim is also included for an internal
combustion engine including an auxiliary device connected to a turbine.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zur Entnahme eines Abgasteilstroms aus einer Abgasleitung (105) einer Brennkraftmaschine weist eine in die Abgasleitung (105)
mündende Teilabgasleitung (106) auf, deren Eingangsbereich im Wesentlichen entgegengesetzt zum Abgasstrom angeordnet ist, so dass der
Abgasteilstrom unter Ausnutzung des dynamischen Drucks des Abgasstroms in den Eingangsbereich der Teilabgasleitung (106) eintreten kann. Die
Vorrichtung ist in direkter Nähe zu einem Strömungssteuerorgan (101, 104) der Brennkraftmaschine angeordnet. Zur Optimierung der Entnahme des
Abgasteilstroms ist ein Ventil (130) in der Teilabgasleitung (106) vorgesehen.
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